
 

کرج فقط ۲ روز هوای پاک داشته است!
رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان کرج با 
اشاره به اینکه کرجی ها از ابتدای سال تاکنون تنها دو روز 
هوای پاک تنفس کرده اند، اظهار کرد: متاسفانه طی چند 
سال گذشته به دلایل مختلف همچون خشک شدن تالاب 
صالحیه، در شش ماه اول سال درگیر گرد و غبار هستیم و در 
شش ماهه دوم سال هم به دلیل پدیده وارونگی دما از نفس 
کشیدن در هوای پاک محروم شده ایم. امیدرضا تونی با بیان 
اینکه وضعیت فعلی هوای البرز متاثر از عوامل مختلفی است، 
گفت: خودروهای غیراستاندارد و بنزین عمدتاً بی کیفیت از 
دلایل اثرگذار در این اتفاق است و البته نباید فراموش کنیم 
که حدود ۲۰ سال است که کرج بیش از توان اکولوژیکی 
خود پذیرای جمعیت شده است. او با بیان این که البرز 
مهاجرپذیرترین استان کشور است، افزود: افزایش بی رویه 
جمعیت این استان طی سال های گذشته باعث شده از 
ظرفیت محیط زیست و منابع طبیعی بیشتر از حد استفاده 
شود. تونی ابراز کرد: بدیهی است وقتی برای توسعه شهر و 
گسترش ساخت و ساز، باغ ها و درختان که ریه های تنفسی 
شهر هستند از بین می روند، نمی توان چیزی جز وضعیت 
فعلی توقع داشت. او افزود: تغییر شرایط موجود به تنهایی 
از عهده یک ارگان برنمی آید و در کنار مشارکت مردم در 
مواردی چون صرفه جویی در مصرف آب و عدم استفاده از 
خودروهای تک سرنشین، به برنامه ریزی اساسی و عملی 

نیاز دارد. 

برق ۱۷ روستای جاسک  قطع شد
مدیر اداره برق جاسک، گفت: طوفان و بارندگی شدید ۴ 
آذر ماه سبب آسیب به ۱۵ اصله پایه فشار متوسط برق شده 
و برق ۱۷ روستا قطع است. اسماعیل سالفی رئیس اداره برق 
جاسک قول داد تا با تلاش شبانه روزی در حداقل زمان، برق 

این روستاها وصل شود. 

 روستای ۷00 نفری رشت
 نه آب دارد نه آسفالت

دهیار یکی از روستاهای شهرستان رشت، از مشکلات این 
روستا و عدم رسیدگی مسئولان مربوطه برای حل معضلات 
سخن گفت.  رمضانی، دهیار روستای آجی بوزایه شهرستان 
رشت گفت: این روستا ۷۰۰ نفر جمعیت با ۲۱۰ خانوار 
بومی و ۴۰ خانوار غیربومی دارد. این روستا همچنان از آب 
آشامیدنی بهره مند نیست. او افزود: سازمان آب و فاضلاب 
روستایی شهرستان، حدود یک و نیم سال پیش شروع به 
لوله گذاری روستا کرده است ولی این کار بلاتکلیف رها 
شده است. مردم هنوز از آب های سطحی و چاه ها استفاده 

می کنند. 
رمضانی تاکید کرد: در عصر ارتباطات، سرعت اینترنت در 
این روستا بسیار ضعیف است. زمانی که آموزش ها مجازی 
است نیز دچار مشکلات زیادی هستیم. از دیگر مشکلات این 
روستا، آسفالت نامناسب کوچه ها و معابر روستا است. تنها 
یک راه که مربوط به ۲۵ سال پیش است، آسفالت شده است 
و مردم دچار مشکلاتی شده اند. اهالی روستا سهم بسزایی 
در تولید برنج در کشور دارند و هنگام فروش برنج عوارض 
و مالیات دریافت می شود ولی آیا این مردم نمی توانند از 

عوارضی که پرداخت می کنند بهره مند شوند؟

پارازیت
مدت های مدیدی است که از سردردهای متوالی رنج 
می بریم و اعتقاد عموم مردم بر این باور است که آلودگی هوا 
عامل اصلی این سردردها هستند و هزاران بیماری دیگر را 
موجب می شود. بنابراین از کلیه مسئولان محترم خصوصا 
مسئولان امور سلامتی مردم خواهشمندم پیگیر رفع مشکل 
عمومی پارازیت در شهرهای بزرگ باشند. به خاطر مردم این 

مشکل خودساخته بشری را حل کنید. 
شعیبی از تهران

آلودگی صوتی
وضع آلودگی صوتی در شهر تهران در حد فاجعه شده در 
صورتی که خیلی راحت می شود تا ۵۰ درصد این موضوع رو 
با تعویض اگزوز موتورهای غیر استاندارد حل کرد. لطفا یه 

فکری برای این وضعیت افسارگسیخته کنید. 
کرامت از تهران

اتوبوس در  روزها ی تعطیل
در روزهای تعطیل و جمعه تعداد اتوبوس ها بسیار کم 
است و برای اینکه از یک مسیر به مسیر دیگری برویم باید 
نیم الی یک ساعت در ایستگاه ها و در هوای سرد منتظر 
بمانیم تا یک اتوبوس بیاید که شاید بتوان به محل مورد نظر 
رفت. آن وقت می گویند که برای جلوگیری از آلودگی هوا با 
ماشین شخصی رفت و آمد نکنید و از وسایل حمل و نقل 
عمومی استفاده کنید. از مسئولان می خواهم لطفا فکری به 

حال این مشکل بکنند. 
شاکر از گیلان

آرمان ملی: در ایران مناطقی وجود 
دارد که مدرسه ندارند. مناطق محرومی 
مثل سیستان و بلوچستان که مدارس 
خود را زیر کپرها و حتی روی زمین خشک 
برگزار کرده و هم اکنون هم می کنند. 
در موارد نادری هم کلاس های درس در 
کانکس ها برگزار می شود. کانکس هایی 
که بالاخره بعد از چند سال به دست 
دانش آموزان رسیده اند.  به هر جهت روز 
گذشته رضا مرادصحرایی، وزیر آموزش 
و پرورش در خبری که از دستاوردها 
و گزارش عملکردهای او در وزارتخانه 
حکایت می کرد، خبر داده که ۱۰۰۰ 
مدرسه کانکسی داریم البته نه با این 
توضیح که این هزار کانکس را برای بچه ها 
تهیه کرده اند بلکه به این مفهوم که مدرسه 
سازی ها به قدری خوب پیش رفته که از ۲ 
هزار کانکس در آغاز به کار دولت سیزدهم 

به ۱۰۰۰ کانکس رسیده اند! 
او گفته ساختن ۵ هزار و ۸۰۶ مدرسه 
و تحویل آن ها در دو سال یعنی در هر روز 
کاری فعال به طور متوسط ۸ مدرسه در 
کشور ساخته شده! و معلوم نیست با این 
حجم انبوه مدرسه سازی چرا هنوز  برخی 
از دانش آموزان مدرسه ندارند و این را نه 
ما که خودشان با ارسال فیلم و عکس 

می گویند. 
از طرف دیگر دولت همیشه برای ساخت 
مدارس به خیرین مدرسه ساز متوسل 
شده. آمارهایی هم در این زمینه وجود دارد 
که آن را هم با همان دودوتا چهارتا می توان 

از هم تفکیک کرد. 
رضا  صحبت های  آنکه  از  پیش 

مرادصحرایی را برای درج در رزومه او 
ثبت کنیم که هرازگاهی و با یک صحبت 
جدیدی، گزارش مان را به آن ارجاع دهیم 
بد نیست خطاب به این وزیر پر کار در 
زمینه اظهار نظر بگوییم شما همین 
کانکس ها را بگذار بماند برای بچه ها، 
مدرسه ساختن باشد برای فرصتی دیگر. 

  55 هزار معلم جذب کردیم با 
کیفیت عالی!

مهم ترین  از  معلم،  بدون  مدارس 
معضلات دوران وزارت رضا مرادصحرایی 
بوده. وعده ها که در توضیح این موضوع که 
کلاس بدون معلم نداریم و هر بار هم آن را 
تکرار کرده با مشاهدات عینی از وضعیت 
مدارس مناطق محروم و برخی گزارش ها و 
انعکاس آن در فضای مجازی نمی خواند. او 
در صحبت های روز گذشته خود به جذب 
۵۵ هزار معلم با کیفیت عالی هم اشاره 
کرده؛ آن را از دیگر اقدامات برای مدارس 
دولتی دانسته و گفته که همه این نکات 
نشان دهنده رشد و ارتقای سطح مدارس 

دولتی است. 
در خصوص کیفیت معلم ها بد نیست به 
صحبت های پیشینی که در زمینه جذب 
والدین به جای معلم برای جبران کسری 

معلم هم اشاره کنیم. 
مرادصحرایی در گفت وگو با شفقنا، 
 تاکید کرده: کیفیت مدارس دولتی روز 
به روز در حال افزایش است. امروز تمرکز 
ما بر مدارس دولتی است و کیفیت آن ها 
نسبت به گذشته چه در فضا و تجهیزات و 
چه در آموزش به طور محسوسی در حال 

رشد است. 

  آن ها کانکس هم ندارند!
به آغاز گزارش برمی گردیم تا بگوییم 
در ایران دانش آموزانی هستند که علاوه بر 
اینکه معلم ندارند، چیزی هم تحت عنوان 
کلاس درس به مفهوم جایی که بشود در 
آن پناه گرفت و زیر سایه اش درس خواند 

هم ندارند. 
به همین دلیل است که برای درس 
خواندن مجبور می شوند با هزار  مشکل 
به مناطق دیگری دورتر از محل زندگی 
خود بروند. از همین روست که اخباری 
از تصادفات و اتفاقاتی که در جاده ها 
برایشان رخ می دهد گاه و بیگاه شنیده 
می شود. خبر تصادف سوخت برهایی که 
جای سرویس مدرسه برای بردن و آوردن 
دانش آموزان عمل می کنند را که یادتان 

هست؟!

  چطور در یکی دو ماه از 100 به 1000 
رسیدیم؟!

و در نهایت ذکر این نکته هم که وزیر 
آموزش و پرورش در شهریور ماه همین 
سال در حاشیه جلسه هیات دولت، گفته 
بود بیش از ۱۰۰ مدرسه کانکسی در 
سیستان و بلوچستان با مدارس جدید 
جایگزین شده است.باتوجه به اینکه عمده 
مشکل کمبود مدارس دانش آموزان و بحث 
کانکس به سیستان و بلوچستان معطوف 
می شود می توان این پرسش را مطرح کرد 
که چطور در این یکی دو ماه چطور از ۱۰۰ 

به ۱۰۰۰ رسیده ایم
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پلاک های رُند را فروشی کنید
رئیس پلیس راهور فراجا، گفت: به دولت 
پیشنهاد داده ایم که پلاک های رُند را فروشی کند 
تا افرادی که می خواهند هزینه آن را پرداخت 
و پلاک رُند دریافت کنند! سردار سید کمال 
هادیانفر رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا 
با اشاره به اینکه از نظر پلیس، پلاک رُند پلاکی 
است که همه اعداد آن و یا ۴ یا ۵ رقم آن تکراری 
باشد، اظهار کرد: هم اکنون ۴.۵ میلیون پلاک رُند 
وجود دارد که پلیس همه آن ها را جمع آوری و 
توقیف کرده است. وی با بیان اینکه پلاک های رُند 
به این دلیل توقیف شده اند که از خرید و فروش 
آن ها جلوگیری شود، افزود: به دولت پیشنهاد 
داده ایم که امکان فروش پلاک های رُند مانند 
شماره تلفن های رُند وجود داشته باشد تا افرادی 
که تمایل دارند، هزینه آن را پرداخت کنند و 

صاحب این پلاک ها شوند. 

 برخورد با مخفی کردن
 پلاک موتورسیکلت ها

معاون پلیس راهور تهران گفت: به راکبان 
موتورسیکلت توصیه می شود اگر به هر دلیلی 
پلاک خود را پوشانده اند ابتدا رفع اثر کرده و 
بعد در معابر شهر تردد کنند. سرهنگ مؤمنی، 
معاون آموزش و فرهنگ ترافیک پلیس راهور 
تهران بزرگ گفت: در سطح شهر تهران طرح 
جدیدی به نام طرح برخورد با تخلف پوشش پلاک 
موتورسیکلت ها با رویکرد رفع اثر در محل آغاز 
خواهد شد. او افزود: این طرح در چندین مرحله 
اجرا خواهد شد. مرحله اول اجرای این طرح 
فقط در منطقه ۱۲ شهر تهران انجام و از امروز در 
خیابان های جمهوری، مولوی، خیام و مصطفی 

خمینی اجرا خواهد شد. 

5 سد تهران ۱۶ درصد آب دارد
سخنگوی صنعت آب، گفت: این میزان در 
مقایسه با سال گذشته ۱۱ درصد رشد را نشان 
می دهد. فیروز قاسم زاده سخنگوی صنعت آب 
کشوربا تشریح وضعیت مخازن سدهای کشور از 
ابتدای سال آبی جاری تا ۴ آذر ماه اظهار داشت: 
ورودی  سدهای کشور از ۲.۷۱ میلیارد متر مکعب 
در سال گذشته به 3.۰۲ میلیارد متر مکعب 
افزایش یافته است. او با اشاره وضعیت سدهای 
برخی حوضه های آبریز بیان داشت: ۱3 سد مهم 
حوضه آبریز دریاچه ارومیه حدود ۲۴ درصد 
پرشدگی دارد که نسبت به سال گذشته ۱۱ 
درصد کاهش داشته است. همچنین از مجموع ۵ 
سد تأمین کننده آب شرب تهران نیز در کل ۱۶ 
درصد پرشدگی دارند که نشانگر 3 درصد افزایش 

نسبت به سال گذشته است. 

ورود هیات چینی به ایران
شهردار تهران از ورود هیات کارشناسی چینی 
برای نهایی کردن مذاکرات مربوط به خرید 
اتوبوس های جدید با سوخت پاک خبر داد. علیرضا 
زاکانی درباره آخرین وضعیت خرید یک هزار 
دستگاه اتوبوس ۱۲ متری و یک هزار دستگاه 
اتوبوس ۱۸ متری با سوخت پاک اظهار داشت: 
در حال حاضر در مرحله انتخاب شرکت های 
تولیدکننده و انتخاب نوع اتوبوس ها هستیم. 
شهردار تهران همچنین تصریح کرد: ما در سفر 
به چین از پنج شرکت تولیدکننده بازدید داشتیم. 
سه شرکت تولیدکننده اتوبوس، یک شرکت 
تولیدکننده وَن و دیگری تولیدکننده سواری بود. 

 در آینده بسیار نزدیک
 افتتاح می شود

رئیس کمیسیون حمل ونقل شورای شهر 
تهران با تاکید بر اینکه متروی پرند در آینده 
بسیار نزدیک افتتاح می شود، گفت: در حال 
حاضر تمام اقدامات فنی مربوط به خط و ایستگاه 
متروی پرند به پایان رسیده و تنها مساله باقیمانده 
در زمان بندی شروع بهره برداری از این خط و 
ایستگاه، انجام هماهنگی های لازم برای برگزاری 
مراسم افتتاح است. جعفر تشکری هاشمی، رئیس 
کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی 
شهر تهران با تاکید بر اینکه متروی پرند در آینده 
بسیار نزدیک به بهره برداری خواهد رسید، اظهار 
داشت: در همین چند روز آینده متروی پرند 
افتتاح خواهد شد و اهالی شهر پرند خیالشان 
بابت این مساله راحت باشد. او افزود: در حال 
حاضر تماما اقدامات فنی مربوط به خط و ایستگاه 
متروی پرند به پایان رسیده و تنها مساله باقیمانده 
در زمان بندی شروع بهره برداری از این خط و 
ایستگاه، انجام هماهنگی های لازم برای برگزاری 

مراسم افتتاح است. 

ارجاع پرونده های قطع 
درختان به مراجع قضائی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی 
شهر تهران گفت: باید پرونده قطع درختان توسط 
دستگاه ها و نهادها و اشخاص بررسی و اگر برابر 
قانون، مقصر شناخته شدند، به مراجع قضائی 
معرفی شوند. ناصر امانی در خصوص قطع درختان 
توسط نهادها و اشخاص در طول مدت اخیر، اظهار 
کرد: یکی از دلایل تذکرات پرشمار ما در شورا در 
رابطه با قطع درختان این است که قرار بود پرونده 
نهادها تکمیل شود. عضو شورای شهر تهران 
تأکید کرد: باید پس از تشکیل پرونده، موارد به 
کمیسیون ماده ۷۷ جهت تعیین جرائم ارجاع 
شود و در نهایت، اگر مقصر بودند حتماً برابر 

قانون به مراجع قضائی معرفی شوند. 

بخش قابل توجهی از شیوه کلاهبرداری 
)دسترسی  هک  کنونی،  شرایط  در 
غیرمجاز( گوشی تلفن همراه و درخواست 
پول قرضی به بهانه پر شدن سقف کارت به 
کارت است؛ به این صورت که گوشی قربانی 
از طریق لینک های آلوده هک می شود و از 
طریق آن به تمام شماره های ذخیره شده 

داخل گوشی یک پیامک ارسال می شود. 
با گسترش کسب وکار مجازی، مردم 
برای مایحتاج خود بیشتر از خریدهای 
خریدهای  و  می کنند  استفاده  آنلاین 
 اینترنتی روزبه روز در حال افزایش است و به 
دنبال آن کلاهبرداری ها نیز در این زمینه 
افزایش یافته است. اگرچه کلاهبرداری 
در فضای اینترنت به حوزه خاصی محدود 
گسترش  با  است  مدتی  اما  نمی شود 
استفاده از رمزارزها شهروندان بیشتر مورد 

سوءاستفاده قرار می گیرند. 
درباره جزئیات و آشنایی با این حوزه 
می توان گفت اکثر ارزهای دیجیتال بر روی 
پایگاه داده توزیع شده ای به نام بلاک چین 
اجرا می شوند و بیش تر واحدهای اصلی 
آن توسط یک فرآیند به نام استخراج یا 
ماین تولید می شوند. اما به صورت کلی این 
پدیده نو هم می تواند مانند هر تکنولوژی 
جدید دیگری که آسیب های خود را دارند، 
خطرات و مشکلات احتمالی در خود داشته 
باشد و به دلیل کلاهبرداری هایی که بعضا 
انجام می شود نهادهای  در این حوزه 
تنظیم گری در جهان شروع به تدوین 

مقررات و آیین نامه ها کرده اند. 
در همین رابطه در ایران هم به دلیل رشد 
و توسعه رمزارزها و مهم تر از آن ناشناخته 
بودن دنیای آن تلاش شده است تا بتوان 
به تدوین قوانینی در این حوزه دست پیدا 

کرد بنابراین در کنار راه اندازی رمز ارز ملی، 
مسئولان اعلام کرده اند آیین نامه جامعی را 
درباره رمزارزها در دولت تصویب و لایحه ای 
را تنظیم کرده اند که برای تبدیل شدن به 
قانون آن را به مجلس می فرستند. در دولت 
سیزدهم راجع به رمزارزها آیین نامه قوی 
و جامعی تصویب شده است و در کنار این 
موضوع لایحه رمزارزها را هم با همکاری 
دستگاه های ذیربط آماده کرده  شده که 
برای تبدیل شدن به قانون آن را به مجلس 
فرستاده می شود. اما همزمان با تلاش 
دولت برای تدوین قانون در این حوزه 
همچنان کلاهبرداری هایی از شهروندان 
انجام می شود. به طور مثال معاون دادستان 
یزد از ۷۰۰ میلیارد کلاهبرداری اینترنتی 

طی هفت ماه خبر داد. 
درباره جزئیات این موضوع می توان هفت 
ماه گذشته، از ۷۰۰ میلیارد کلاهبرداری 
رایانه ای صورت گرفته بیش از نیمی از آن 
مربوط به ارزهای دیجیتال نامعتبر، ناشناس 
و قلابی است که به طور معمول سرامیه مال  
باختگان قابل برگشت نیست. بنا به گزارش 
ایسنا و طبق گفته مسئولان مربوطه، بخش 
قابل توجهی از شیوه کلاهبرداری در شرایط 
کنونی، هک )دسترسی غیرمجاز( گوشی 
تلفن همراه و درخواست پول قرضی به 
بهانه پر شدن سقف کارت به کارت است، 
به این صورت که گوشی قربانی از طریق 
لینک های آلوده هک می شود و از طریق 
آن به تمام شماره های ذخیره شده داخل 
گوشی یک پیامک با عنوان اینکه »سقف 
کارت به کارت بانکی من پر شده لطفاً ۵ 
میلیون به شماره حسابی که ارسال می کنم 
واریز کن، پس از ساعت ۱۲ شب پول شما 

را بر می گردانم« ارسال می شود. 

عضو شورای اسلامی شهر تهران ضمن 
تایید تداوم رفتگری افراد زیر ۱۸ سال در 
سطح پایتخت، گفت: گزارش ها نشان می دهد 
تقریبا همه کودکانی که به صورت غیرقانونی 
توسط برخی پیمانکاران متخلف شهرداری 
برای نظافت معابر به کارگیری می شوند، از 
اتباع بیگانه هستند. مهدی بابایی، نایب رئیس 
کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر تهران خبر داد که »در یک سال گذشته، 
اعضای شورای شهر نیز مانند خبرنگاران 
مواردی از رفتگری کودکان در سطح شهر را 
مشاهده کرده اند، البته شخصا اعتقاد ندارم 
که این مساله به صورت گسترده توسط 
شهرداری تهران در جریان است، بلکه به نظر 
می رسد صرفا برخی پیمانکاران متخلف در 
بعضی مناطق دست به این اقدام می زنند.« 
عضو شورای اسلامی شهر تهران تاکید کرد: 
سازمان مدیریت پسماند و شهرداری های 
مناطق ۲۲گانه وظیفه دارند که نظارت های 
جدی تری را بر پیمانکاران خود اعمال کنند 
تا دیگر شاهد تکرار این تخلف توسط برخی 
پیمانکاران نباشیم. البته تا جایی که گزارش ها 
نشان می دهد، تقریبا همه افراد زیر ۱۸ سال 
که برای نظافت معابر به کارگیری می شوند، 
از اتباع بیگانه هستند، ولی فرقی ندارد که 
این افراد تبعه باشند یا ایرانی، چون در هر 
صورت به کارگیری کودکان برای رفت و روب 
معابر غیرقانونی است. بابایی گفت: علاوه بر 
اینکه به کارگیری اتباع بیگانه غیرمجاز برای 
نظافت معابر حتی اگر بیش از ۱۸ سال سن 
داشته باشند نیز غیرقانونی است، در حال 
حاضر مدیریت جامع رفت و روب معابر به 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران 
سپرده شده است و این سازمان در حال اصلاح 
قراردادهای خدمات شهری با پیمانکاران 

است تا حقوق  و  مزایای نیروهای این حوزه 
افزایش یابد. نایب رئیس کمیسیون خدمات 
شهری شورای شهر تهران در توضیح بیشتر 
گفت: اکنون حقوق و مزایای پیش بینی شده در 
آنالیز قراردادها برای نیروهای خدمات شهری 
که توسط پیمانکاران به کارگیری می شوند، 
ارقام ناچیزی است که باعث می شود کارگران 
ایرانی رغبت چندانی برای حضور در این شغل 
نداشته باشند و به همین دلیل، در حال حاضر 
برای نظافت معابر عمدتا از اتباع بیگانه استفاده 
می شود. او گفت: سازمان مدیریت پسماند 
در حال پیگیری اصولی اصلاح قراردادهای 
پیمانکاران است تا حقوق و مزایای کارگران 
خدمات شهری براساس قوانین جاری مربوط 
به حقوق کارگران در کشور پرداخت شود که 
اگر این اتفاق بیفتد، قطعا رغبت افراد ایرانی 
برای حضور در شغل رفتگری بیشتر خواهد 
شد و میزان حضور اتباع بیگانه غیرمجاز در این 
حوزه کمتر می شود. بابایی همچنین از عموم 
اهالی پایتخت درخواست کرد که در صورت 
مشاهده موارد به کارگیری کودکان در حوزه 
خدمات شهری و رفت  و روب معابر در سطح 
شهر، حتما با سامانه ۱3۷ تماس بگیرند. او 
تاکید کرد که سازمان بازرسی شهرداری تهران 
نیز وظیفه دارد که تماس های شهروندان در این 
زمینه را به صورت ویژه پیگیری و شهرداری های 
مناطقی را که در آنها این تخلف رخ می دهد، 
بازخواست کند. عضو شورای اسلامی شهر 
تهران در پایان تصریح کرد: سازمان بازرسی 
شهرداری و شهرداری های مناطق وظیفه دارند 
که جرایم ویژه ای را برای پیمانکارانی که از 
کودکان برای رفتگری استفاده می کنند، در نظر 
بگیرند که در صورت تکرار این تخلف توسط یک 
پیمانکار، یکی از گزینه ها برای برخورد می تواند 

قطع همکاری دائمی با آن پیمانکار باشد. 

گوشی شما را هک می کنند، به شماره هایتان دسترسی پیدا کرده و از 
همه آن ها درخواست پول می کنند!

به پیام درخواست پول از نزدیکان خود
 توجه نکنید؛ کلاهبرداریست!

عضو شورای شهر تهران گفت: برای نظافت معابر عمدتا از اتباع 
بیگانه)اتباع افغان( استفاده می شود

رفتگران غیرقانونی زیر ۱8 سال 
و پیمانکاران شهرداری!

رضا مرادصحرایی: 
کیفیت مدارس دولتی 

روز به روز در حال 
افزایش است

وزیر آموزش و پرورش گفته به همت 
مدرسه سازی های فراوان از دو هزار مدرسه 

کانکسی به 1000 عدد رسیده ایم


